



Date: 28/May/2015

التاريخ: 28/مايو/2015

Mr. Ubaid Saif AL Zaaby
Executive Vice President for Legal Affairs
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi – UAE

سعادة/ عبيد سيف الزعابي
نائب الرئيس التنفيذي للشؤون القانونية و الإصدار
هيئة الأوراق المالية و السلع
أبو ظبي – الإمارات العربية المتحدة

Mr. Hassan Abdulrahman Al Sirkal
Executive Vice President – Chief
Operations Officers – Head of Operation
division
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة و بعد،،،

Dear Sirs,

Subject: Results of the meeting of the Ordinary and Extraordinary Ordinary General Assembly of Drake & Scull International PJSC held on Thursday 28 May 2015

الموضوع: نتائج اجتماع الجمعية العمومية العادية و الجمعية العمومية غير العادية لشركة دريك اند سكل انترناشيونال ش.م.ع المنعقد يوم الخميس 28 مايو 2015

With reference to the above subject kindly be informed that the meeting of the Ordinary and Extraordinary General Assembly of Drake & Scull International PJSC (the "Company") were held on Thursday 28th May 2015 at 5pm at the Fairmont Hotel the Palm- Dubai after it has been postponed from 21st May 2015 due to Not meeting the quorum.

the following decisions were made:

At the Ordinary General Assembly Meeting

New members of the Board of Directors were elected for three years as follows:

1. Mr. Majid Al Ghurair

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه نود اعلامكم بأن اجتماع الجمعية العمومية العادية و غير العادية لشركة دريك اند سكل انترناشيونال ش.م.ع ("الشركة") قد انعقد تباعا عند الساعة الخامسة مساء يوم الخميس الموافق 28 مايو 2015 في فندق فيرموند النخلة- دبي بعد ان تم تأجيل اجتماع 21 مايو 2015 لعدم اكتمال النصاب. و قد تم اتخاذ القرارات التالية:

في اجتماع الجمعية العمومية العادية:

انتخاب اعضاء مجلس ادارة لثلاث سنوات كما يلي:

1. السيد/ ماجد الغرير





- | | |
|-------------------------|--------------------------|
| 2. Mr. Yousef Al Nowais | 2. السيد/ يوسف النويس |
| 3. Mr. Khalaf Al Daheri | 3. السيد/ خلف الظاهري |
| 4. Mr. Jamal Al Nuaimi | 4. السيد/ جمال النعيمي |
| 5. Mr. Talal Al Bahar | 5. السيد/ طلال البحر |
| 6. Mr. Ivor Goldsmith | 6. السيد/ أيفور جولدسميث |
| 7. Mrs. Zeina Tabari | 7. السيدة/ زينة الطبري |
| 8. Mr. Khaldoun Tabari | 8. السيد/ خلدون الطبري |
| 9. Mr. Khalifa Khouri | 9. السيد/ خليفة خوري |

At the Extraordinary General Assembly Meeting

Approval on the proposed amendments to Article 6 of the Articles of Association of the Company to read as follows:

"All the shares in the Company are nominal. The share participation by Nationals of the United Arab Emirates and/ or the Nationals of the Gulf Cooperation Council must not, at any time during the existence of the Company, fall below fifty one percent (51%) of the Company's share capital."

Sincerely yours,



Fadi Saba

General Counsel

في اجتماع الجمعية العمومية غير العادية

الموافقة على التعديلات المقترحة على المادة 6 من النظام الاساسي للشركة لتصبح بعد التعديل:

"جميع أسهم الشركة إسمية، و يجب أن لا تقل نسبة مشاركة مواطني دولة الإمارات العربية المتحدة و/أو مواطني دول مجلس التعاون الخليجي في أي وقت طوال مدة بقاء الشركة عن واحد و خمسين بالمائة (51%) من رأس المال"

و تفضلوا بقبول فائق الإحترام و التقدير،،،

فادي سابا

المستشار القانوني العام للشركة

